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Onderwerp Kosten rijzen de pan uit met nieuwe manier

van onkruidbestrijding

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Openbare Ruimte

Portefeuitlehouder S. Schenk

ln BndeStem van vandaag lezen we het verhaal van Saver inzake de fors hogere kosten voor
onkruidbestrijding in de gemeenten waar Saver een contract mee heeft. ln het artikel wordt
geschreven dat de kosten 20%hoger uiWallen dan verwacht. Tevens wordt in het artikel aangegeven
dat gemeenten in de toekomst extra zullen moeten betalen als gevolg van het niveau wat door de
gemeente wordt bepaald danwel wordt nagestreefd. Aangegeven wordt dat burgers zelf mee

kunnen werken door het 20 centimeter buiten hun tuinen onkruidvrij te houden en op veegdagen
van Saver hun auto ergens anders te parkeren.

Al met al zeer teleurstellend, gezien de wethouder vol enthousiasme de moties van o.a. de VLP

uitvoert waarin een beter onderhoud van de openbare ru¡mte is afgesproken, maar nu blijkt dat we
deze doelstellingen zonder extra geld niet gaan halen.

Hierover heeft de VLP de navolgende vragen;
1. Wanneer en op welke wijze heeft Saver als contractpartij van de gemeente, u

geïnformeerd over de hogere kosten en de onmogelijkheid van het uitvoeren van de door
u gestelde opgaven? Wat heeft u daarop namens de gemeente aan Saver laten weten?

2. Op welke wíjze heeft Saver als contractpartner richting de gemeente aangegeven
wanneer, waar en op welke tijdstippen de onkruidbestrijding in de wijken wordt aanpakt
zodat bewoners hun auto kunnen verzetten en hoe is dit door de gemeente richting haar

bewoners gecommuniceerd?
3. Bewoners wordt gevraagd het 20 cent¡meter buiten hun tuinen zelf onkruidvrij te houden

Kan de burger dan ook een lastenverlichting tegemoet zien als ze dit doen? Zo ja, hoeveel

en zo niet, wat zou dan volgens u een reden zijn voor burgers om het 20 cm vrijte
houden?

4. Zijn er extra kosten inzake onkruidbestrijding voor onze gemeente te verwachten als

gevolg van het door de gemeenteraad vastgestelde onderhoudsniveau 2OI7?

5. Gemeenten en Saver zijn momenteel volop bezig met hun begroting voor 2018. Met welk
bedrag voor extra kosten onkruídbestrijding dienen we in de begroting 2018 rekening te
houden?

6. Op welke wijze gaat actief gecommuniceerd worden welke wijken op korte termijn
geveegd worden door Saver?

Namens de fractie van de VLP,

Wilbert Brouwers en Arwen van Gestel



Beantwoording

1,. De gemeente heeft een contract met Saver om het onkruid in onze stad te bestrijden, zodat
de kwaliteit van de buitenruimte op peil blijft. Het afgelopen jaar hebben wij een aantal keer
overleg gevoerd met de directie over de voortgang van de uitvoeringswerkzaamheden.
Aanleiding was de geconstateerde achterstand in de bestrijdingswerkzaamheden waar
burgers last van hebben. Er zijn duidelijke afspraken gemaakt over extra inspanningen die
gepleegd moeten worden om resultaten te realiseren die we in het contract overeengekomen
zijn. Wij zijn van mening dat het gemeentelijk budget toereikend moet zijn voor de
uitvoeringswerkzaamheden die van Saver verwacht mogen worden. Wij hebben van Saver
geen hogere kosten doorgekregen voor het volgende jaar.

2. Saver is volledig verantwoordelijk voor het uit te voeren werk. Communicatie over de planning
kan werkzaamheden vergemakkelijken en dat is ook wat wij regelmatig als aandachtspunt
hebben meegegeven. lncidenteel heeft Saver dit bij 'lastige' locaties wel gedaan.

3. Saver heeft via het krantenartikel mensen verzocht mee te helpen door tuinen onkruidvrij te
houden en de eerste 20 centimeter buiten de tuinen zelf bij te houden. Dít is een verzoek
van Saver en geen verplíchtíng vanuit de gemeente. Een lastenverlichting is derhalve niet
aan de orde.

4. Nee. Vooralsnog gaat de gemeente uit van de eerder vastgestelde € 0,L8 /m2/jaar

5. Ook voor 2018 gaat de gemeente uit van de eerder vastgestelde € 0,L8 /m2fiaar.

6. Onkruidbestrijding gebeurt zoveel als mogelijk met heet water/stoom en daar waar nodig
met borstelmachines. De planning van Saver gebeurt op beeldkwaliteit en zoals ook eerder
is aangegeven in de beantwoording hebben we Saver geadviseerd beter te communiceren,
zodat hun werkzaamheden effectiever kunnen worden uitgevoerd.
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